
Referat Preschool møde 30. oktober 2024  

Til stede: Rasmus, Michael, Reuben, Mette, Theresa og Maria referent. 

Fraværende: Sarah fra EY var inviteret men kunne ikke deltage grundet forældrekonsultationer. 

1. LUKKET MØDE for forældrerådets medlemmer 
 

2. Konstatering af lovlig indkaldelse af mødet 
 

3. Referat fra sidste møde: godkendt. 
 

4. Fastsættelse og godkendelse af den endelige dagsorden 
 

5. Forpersonens beretning: Der er egentlig ret stille i forældrerådet. Der er ikke mange 
henvendelser fra forældrene, Rasmus synes dog der er flere der hilser på ham, specielt fra NIS. 
Rasmus mener vejen frem til mere synlighed blandt forældregruppen, er at forældrerådet 
stadig er repræsenteret ved vores forældremøder i Ællingen og EY.  Rasmus ønsker vi som 
personale og forældrene finder frem til hvad forældrerådet kan bruges til fremover.  
 

6. Lederens orientering:  

Personale i Ællingen: 

Det går godt i Ællingen. Vi har fået landet det nye personale, det går fantastisk. De er meget glade for at 
arbejde her, og vi er så glade for dem. 

Nye familier og børn i Ællingen: 

Vi har stadig 30 børn i Ællingen. Vi er ved at kalde familier ind fra ventelisten, til opstart 1. maj 2025 når 
vi siger farvel til vores 17 kommende skolebørn. Vi har åbent hus først for 2020 børn og så for 
2021børn. Der er stor interesse for Ællingen, og vi har allerede meldt ud, at der ikke vil være plads til 
alle som ønsker det. Familierne vil blive indkaldt til optagelsessamtaler i januar 2025. 

Theresa og Maria: 

Vi er er pt. meget optagede af emnet børns trivsel, og vores rolle i det som fagpersoner. Det er en debat 
som der stor fokus på i samfundet, da historisk mange børn ikke trives. Vi mener det er særlig vigtigt at 
vi får defineret en pædagogisk linje i Ællingen og Svanereden, på sigt også i 0. klasse/indskolingen, så 
vi er kædet sammen i at møde børns udfordringer på samme måde. Derfor holder Anja (souschef i 
Svanereden), Theresa og jeg en pædagogisk dag ud af huset, hvor vi får sat nogle fælles pædagogiske 
linjer. 

Personale i EY og børn: 

Der er 26 børn i Early Years, der kommer et par stykker mere i det ny år, derfor vil der blive brug for flere 
hænder. 

Ey´s/NIS´s optagelses procedure er meget forskellig fra Ællingen/DK-afdelings, måske et område der 
skal kigges på en gang i fremtiden. 



Der er booket 1. hjælps kursus for personalet i Ællingen og EY samt peddeleriet d. 11/11. det er Røde 
kors som står for det. 

 
7. Gennemgang af Preschools økonomi, budget, likviditet mv.: intet at berette, økonomichef 

ikke til stede.  
 

8. Madordning: skal stemmes om igen om 1 ½ år.  
 

9. Åbne/lukketider: forbliver som de er.  
 

10. Principper bag anvendelsen af budgetrammen. Intet nyt fra økonomi, men der skal kigges på 
det i nær fremtid. 
 

11. De overordnede principper bag den pædagogiske linje sammen med afdelingslederen for 
institutionen: Der vil blive udarbejdet og defineret en mere klar pædagogisk linje i Ællingen 
inden længe. 
 

12. Status på elevtal og venteliste til kommende skoleår: Vi har 30 børn indmeldt i Ællingen og 
26 børn i EY. Der er flere på venteliste til både Ællingen og EY. 
 
*Note fra forpersonens beretning: forældrerådet ønsker at aflægge en lille beretning på 
næstkommende forældrekredsmøde, for at synliggøre sig endnu mere og skabe sammenhæng 
på NGG. 
 
 
 


